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TÜM SEKTÖRLERİN ORTAK PROBLEMİ 
OLAN TEKNİK ELEMAN İHTİYACI İÇİN EĞİTİM 
SEFERBERLİĞİ GEREKİYOR”

2 023’te yaşanan deprem, inşaat 
maliyetlerindeki artışlar, döviz ku-
rundaki gelişmeler, seçim ve enerji 
maliyetleri, tüm bunlar sektörü na-

sıl etkiledi? 2023 CEPHEDER için nasıl geçti? 
Gerçekleştirdiğiniz çalışmalardan bahseder 
misiniz? 
2023’te yaşanan deprem, inşaat maliyetle-
rindeki artışlar, döviz kurundaki gelişmeler, 
seçim ve enerji maliyetleri sektördeki tüm 
paydaşlar için maliyetlerin artmasına sebep 
olmuştur. Pandemi döneminde tüm ham-
madde girdilerinde döviz bazında yaşanan 
olağanüstü arz sıkıntısı ve yüksek fiyatların 
normalleşmeyle birlikte olağan seviyelerine 
çekilmesi tüm sektörleri olumlu etkilemekle 
beraber enflasyondaki artışlar tüm sektörlerin 
nihai ürünlerinde, fiyatlarında beklediğimiz 
düşüşlerin gerçekleşmesini engellemiştir.

Seçim öncesi enflasyon artışlarına rağmen 
ve tüm dünyada faizlerin artırılmasına karşın 
ülkemizde uygulanan dövizi baskılama ve 
düşük faiz politikaları nedeni ile tüm ürünlere 

olan çok büyük talep, seçim sonrası uygula-
nan piyasa sıkılaştırma politikaları nedeni ile 
düşmüştür. Şehirlerin silüetleri olan binaların 
cephesi bir bütün olarak görünse de birçok 
farklı bileşenden oluşmaktadır, bu parçaların 
iyi çalışması bina ömrü ve sağlamlığı adına çok 
önemlidir. Bu nedenle, biz CEPHEDER olarak 
doğru binalar için ''doğru tasarım, doğru uy-
gulama, eğitimli ustalar'' konusuna farkındalık 
yaratmaya devam ediyoruz. Yıl içinde bu ve 
benzer konularda yüzyüze ve online seminerler 
düzenledik. Mesleki Yeterlilik Kurumu ile yaptı-
ğımız protokol çerçevesinde ilkini hazırladığı-
mız Alüminyum Cephe Uygulamacısı Ulusal 
Mesleki Standartını tamamlayıp, teslim ettik.

Sektöre bilgi akışı sağlamaya 
devam edeceğiz

CEPHEDER olarak 2024 yılı için sektöre dair 
öngörüleriniz nelerdir? Önümüzdeki dönem-
lerde odaklandığınız konular, gerçekleştirme-
yi planladığınız yeni proje ve hedeflerinizden 
bahseder misiniz? 

2024 yılında depremde kalıcı konutların yapı-
mının hız kazanacağı ve yine Türkiye’nin dep-
rem kuşağında yer alması sebebi ile kentsel 
dönüşüm projelerinin de hız kazanacağını 
düşünüyoruz. Fakat bu öngörümüzle birlikte 
banka faizlerinin çok yükselmesine rağmen 
döviz fiyatlarının da artan ivmesini kaybet-
memesi nedeni ile çok büyük talep artışları 
beklenmemekte olup 2023 miktarlarının %10 
üzerinde olacağı öngörüsünde bulunmak-
tayız. Tüm sektörlerde ortak problem olan 
teknik eleman ihtiyacı için eğitim seferberliği 
yapılması gerektiğine inancımız tam olarak 
korunmaktadır. 

CEPHEDER olarak 2024 yılında üniversiteler 
ile işbirliği içinde lisans ve lisansüstü öğren-
cilerine sektörel çapta ürün ve uygulamaları 
eğitimlerinin verilmesine destek olacağız. 
Derneğimiz ve üyelerimizin ilgi alanlarında 
yer alan konularda kamuoyunu bilgilendirici 
online ve yüzyüze seminerler düzenleyerek 
ve çeşitli yazılı kaynaklar yayınlayarak sektöre 
bilgi akışı sağlamaya devam edeceğiz.

Yıl içinde sektör profesyonelleri ile online ve yüzyü-
ze etkinliklerle buluşmalar düzenleyen CEPHEDER, 
Mesleki Yeterlilik Kurumu ile yaptığı protokol çer-
çevesinde ilkini hazırladıkları Alüminyum Cephe 
Uygulamacısı Ulusal Mesleki Standartını tamamla-
yıp, teslim etti. 2024 yılında da üniversiteler ile iş 
birliği içinde lisans ve lisansüstü öğrencilerine sek-
törel çapta ürün ve uygulamaları eğitimlerinin ve-
rilmesine destek olacaklarını söyleyen CEPHEDER 
Yönetim Kurulu Başkanı-Mimar, Cephe Danışmanı 
Arzu Işıklı, “Derneğimiz ve üyelerimizin ilgi alan-
larında yer alan konularda kamuoyunu bilgilendi-
rici online ve yüzyüze seminerler düzenleyerek ve 
çeşitli yazılı kaynaklar yayınlayarak sektöre bilgi 
akışı sağlamaya devam edeceğiz.” dedi.


